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		Abstract

		Arabic Abstract:  
يلقي هذا المقال الضوء على حياة الشاعر الفلسطيني المهجري دياب ربيع ومسيرته الأدبية. ولد دياب في بئر زيت، فلسطين، في 10 تشرين أول أكتوبر 1922. هاجر الى الولايات المتحدة عام 1948، وتوفي  في شارلوت، كارولينا الشمالية يوم 14 تموز/يوليو2010. 

قبل وفاته بأيام، صدرت أعماله الشعرية الكاملة بعنوان " شذرات الربيع: المجموعة الشعرية الكاملة لآخر أشهر شعراء المهجر". تمت مناقشة هذه الأعمال في ندوة عقدتها جامعة بئر زيت، ونشرت الأبحاث في عدد خاص في مجلة أفكار الأردنية.

English Abstract:  
This article sheds light on the life and literary works of the Palestinian poet Diab Rabie. Diab was born in Birzeit, Palestine, on October 10, 1922. He immigrated to the United States in 1948 and died in Charlotte, North Carolina, on July 14, 2010. A few days before he passed away, his complete poetic works were published under the title “Fragments of Spring: The Complete Poetic Collection of the Last Most Famous Poets of the Diaspora”. These works were discussed in a symposium at Birzeit University, and the papers were published in a special issue of Afkar, a famous Jordanian journal.
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